
Zápis z jednání školské, kulturní a sportovní komise ze dne 4.11.2019 

 

Místo konání: zasedací místnost MěÚ Hrádek 

Doba trvání: od 17.00 hod. do 18.45 hod. 

Účast: Rychlá, Vasková, Tytlová, Franta, Ungrová, Matoušková, Kabourek, Šmolík, 

Wágnerová 

Hosté: Svobodová, Monhartová, Břindová, Petrtýl 

Omluveni: Redl, Sobotka, Valešová 

Neomluveni: Špetková, Polomský 

 

1.  Sdělení na dotazy 

- informovala pí Rychlá – sděleno od vedení města 

- veškeré informace z RM jsou přístupné na stránkách města 

- infokanál – slouží pouze pro krizovou oblast 

- sáčky na extrementy – sáčky ve městě nejsou a nebudou, možnost dostat sáčky na pokladně 

MěÚ Hrádek  

- tenisové hřiště ZŠ – požadavek musí vznést škola – je to v jednání 

- informační tabule po městě – nebudou z důvodu vysokých nákladů 

- restaurace Hrádecká pivnice – otevírací doba – sděleno, že p. Láryš je nájemce, může si 

určovat sám provozní dobu restaurace 

- ekotašky – budou se dávat při zaplacení poplatku za odpady  od r. 2020 

- webové stránky města – náhled nových stránek byl p. Rychlou rozeslán všem členům 

komise, možnost vyjádřit se (konkrétně p. Rouskovi) 

- workoutové hřiště – je v řešení, informace jsou v zápise z Rady města 

- propagační materiály – po novém roce po domluvě s tajemníkem 

 

2. Hodnocení akcí   

 

Paní Vasková kladla důraz na včasné vyvěšení státní vlajky při příležitosti státních svátků 

(pokládka věnců). 

 

Všechny akce proběhly v pořádku, měly by se zachovat pro rok 2020 akce, které fungují a 

jsou zaběhlé.  

Snaha získat sponzory na některé akce. 

Od roku 2020 bude nový ceník na akce v Domě kultury (ceny jsou nízké). 

 

Zachování Svatováclavských trhů, akcí od Pionýra, školy, MŠ, Big Bandu, bálů apod…  

Každý z komise se může podílet na akcích, které proběhnou. 

 

Kladné hodnocení Svatováclavských trhů 

Kladné hodnocení výstavy p. Jana Jiráska v knihovně. 

  

3. Různé 

 

- proběhla schůzka ohledně článků do novin u paní starostky 



- oprava schodů u Domu kultury, pí Monhartová informovala, že v Domě kultury je spousta 

zařízení, které nesplňují standardy (jsou sice funkční, ale zastaralé), např. zdvihací zařízení 

(posouzeno odborníkem), bude nutná výměna. 

- poděkování pí Tytlové – zajistila autorské čtení na rok 2020  – 21.2.2020 pí Danielisová 

Dagmar a 6.3.2020 pí Poncarová 

 

 

 

4. Příprava na akce   

 

5.11.2019 Putování za ohnivým mužem – průvod městem s lampiony - MŠ 

15.11.19 koncert hudebníků našeho města v Domě kultury – 3 skupiny 

- slečna D. Matouškouvá – kronika – zajistí útržky z novin z Rokycanského deníku o dění 

v našem městě do kroniky – poděkování 

 

Příprava na advent 

 

1.12.2019 rozsvícení vánočního stromku – sladění postupu. Koncert pí Nikol Weishauplové 

v Domě kultury od 18.00 hod.,(káva, čaj, svařák) 

Sraz komise u Domu kultury v 16.30 hod. 

 

Nová vánoční výzdoba města  

 

3.12.2019  Pekelná jeskyně – připravuje Pionýr ve spolupráci s Domem kultury 

 

7.12.2019 Mikulášský turnaj v badmintonu pro neregistrované 

 

15.12.2019  Vánoční koncert Hrádeckého Big Bandu  

 

18.12.2019 Vánoční čas, už je tady zas – s jarmarkem a doprovodným programem, svařák – 

p. Láryš, na příští komisi podrobně příprava na akci  

 

21.12.2019  Vánoční turnaj ve stolním tenisu pro neregistrované dospělé – pořádá oddíl 

stolního tenisu 

 

Příští komise 2.12.2019 

Termíny komisí pro rok 2020: 3.2., 6.4., 1.6., 7.9., 2.11., 7.12. 

 

5. Diskuse 

Pí Monhartová informovala, že v sále Domu kultury se budou pořádat Taneční pro pokročilé 

– od února 2020, cena 2.000,- na pár, (5 dvouhodin + závěrečná) 

 

- příprava tanečních pro mladé – podzim 2020 

 

Zapsala: 7.11.2019 

    Helena Wágnerová 

Ověřila: Květa Rychlá   


